
Politikerinitiativ Porsmosseverket  
 

Efterfrågan efter spelbara fotbollsytor av fotbollsföreningarna i Nacka är idag större än vad vi idag 

kan erbjuda. 

Ett steg i att öka tillgången på bokningsbara fotbollsytor för föreningslivet är att bygga ut antalet 

fullstora fotbollsplaner inom kommunen. 

Marken vid det nedlagda Porsmosseverket är en plan ytan väl lämpad för att anlägga en fullstor 11‐

manna fotbollsplan utan att direkt hindra annan utveckling i området. 

Jag önskar därför att Fritidsenheten utreder möjligheten att på Porsmosseverket anlägga en fullstor 

11‐manna fotbollsplan med konstgräs. 

 

Med vänliga hälsningar 

 

Richard Wendt (M) 

Ledamot Kommunfullmäktige  Nacka kommun 

Ordförande Fritidsnämnden Nacka kommun 

Ersättare Kommunstyrelsen Nacka kommun 


